
  

 

Kort verslag ondernemingsraad van 12 mei 2022  
 

Ontwerpverslag ondernemingsraad april 

 
• De herwerking van MB op FTA verloopt goed. Het gaat om MB die eerder werd geproduceerd, maar de 

kwaliteit was onvoldoende. 

• Het project om IT-problemen bij labo zuid weg te werken is gestart. 

• De vervanging van de EP voorman bij FTA werd goedgekeurd. Vragen i.v.m. de werkorganisatie zullen nog 
besproken worden. 

 

Corona 

 
Tot nu toe werden bij LANXESS nv 367 corona-besmettingen geteld. Er zijn geen coronamaatregelen meer op de site, 
de onstsmettingspompjes en product blijven behouden voor een verbeterde hygiëne. 

 

Afsplitsing HPM 

 
De werkgever heeft geen nieuws i.v.m. de afsplitsing. In een Duitse krant lezen we opnieuw geruchten over een 
mogelijke overname van DSM. (deze keer door een Oostenrijkse firma) 
 

Economische situatie april 
 
Capro 

• April was een recordmaand voor de capro-productie. De installatie werd getest op capaciteit. 

• Het verkoopvolume van CPL & AS lagen iets onder de planning, de AS-verkoopprijs lag fors hoger. 

• De verwachting voor komende maanden is een hoge productie, maar afhankelijk van de vraag op de markt. 

• De grondstof-, ammoniak- & energieprijzen liggen nog steeds erg hoog. 
 
GF 

• April kende een hoge productie, maar oven 2 ondervindt problemen bij testen met nieuwe grondstoffen. 

• De verwachting is dat komende maanden de productie hoog blijft. 

• De hoge energieprijzen blijven ook hier veel aandacht vragen. 

• Tot het einde van het jaar worden er problemen verwacht met de levering van een nieuw type bindmiddel 

vanwege externe productieproblemen. 
 

FTA 

• NaMBT liep eerst op 2 nadien op 3 straten. 

• SULF : Er was een stabiele NZ-productie, er werd wel een nieuw productie-record neergezet. 

• DM : stabiele productie 

• MOA : Stabiele productie, maar als gevolg van een lek lag deze enkele dagen stil. 

• BIO : De nieuwe installatie werd in dienst genomen. 

• Aan de Claus waren er technische werken in week 18. 

• Orders blijven (voorlopig?) op een behoorlijk niveau. 

• De energie- en grondstofprijzen blijven erg hoog. 
 

I-bus 

 
Door de jaren heen zitten er steeds minder passagiers op de I-bus. De bezettingsgraad is zo laag dat ze zorgwekkend is. 
Werkgevers en vakbonden willen na bevraging van de medewerkers onderzoeken hoe een beter en efficiënter collectief 

vervoer kan georganiseerd worden. We melden alvast dat reistijden dienen te verkorten, de hub zorgt voor een groot 
ongemak en het comfort & service van de I-bus zijn onvoldoende. Volgens I-bus zijn mogelijke verbeteringen het 
gebruik van busbanen, een reservatiesysteem, extra bedrijven betrekken, de routes herwerken of een samenwerking met 

de haven aangaan.  
 

 

 

 

 



  

 

Europa Forum 

 
• Producties in Europese vestigingen lopen meestal goed & stabiel, maar overal ondervindt men dezelfde hinder 

van de hoge grondstof- en energieprijzen. 

• Na het nieuws dat HPM niet mee in het FIT-project stapt, melden medewerkers van ReinChemie, waar ook 
FTA bij hoort, dat deze overstap naar nieuwe IT-toepassingen bij hen wel vlot verloopt. 

• Volgend Europa Forum vindt plaat in Rotterdam van 31-8 tot 2-9. 
 

Personeelskengetallen 

 
In de personeelskengetallen werden inactieve werknemers uit de cijfers gehaald en medewerkers die tussen 6 & 12 
maanden ziek zijn in een overzicht opgenomen. Op deze manier is het duidelijker om op te volgen voor welke functies 

vacatures dienen geschreven te worden. 
 

Allerlei 

 
• Vlaanderen verplicht bedrijven met een groot elektrisch verbruik om tegen 2025 een zonnepanelen-installatie 

te voorzien en zo een deel van hun verbruik zelf op te wekken. We vragen hoe LANXESS nv h ier aan kan 
voldoen. We vragen om bij een installatie meteen ook laadpalen voor elektrische wagens te voorzien. De 

werkgever onderzoekt wat mogelijk is en wat de overheid van hen verwacht. 

• LANXESS nv zal samen met Katoennatie een project indienen om op linkeroever regenwater te recupereren. 
Om aanspraak te kunnen maken op subsidies dient de aanvraag voor dit project voor het einde van de maand 

ingediend te worden bij de Vlaamse overheid. 

• De camera op parking zuid zal door de ondernemingsraad van Covestro worden goedgekeurd. Hierdoor zal de 
automatische poort in dienst kunnen.    

 

 
Volgende ondernemingsraad vindt plaats op 9 juni 2022 om 10u.    

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
red: Kobe Nys 


